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یک عمارت تاریخی در معرض تخریب
یک عضو ش��ورای ش��هر تهران نس��بت به روند رو به تخریب 
عمارت "مس��توفی الممالک" که در تملک اداره پس��ت اس��ت، 
هشدار داد.به گزارش ایسنا، حجت نظری در جلسه شورای شهر 
تهران در تذکری گفت: عمارت مستوفی الممالک متعلق به دوره 
ناصرالدین شاه است اما متاسفانه در شرایطی که در تملک اداره 
پست قرار دارد در معرض تخریب قرار گرفته است.وی گفت: 10 
سال است که این خانه در نوبت مرمت قرار دارد اما اقداماتی انجام 
نشده و این بنا رها شده است. روند تخریب آن ادامه دارد و اداره 
پس��ت باید ملزم به مرمت این بنا ش��ود. اما حتی میراث فرهنگی 
نیز نتوانس��ته به بنا ورود پیدا کند. این عضو ش��ورای ش��هر تهران 
ضمن اش��اره به برگزاری نخس��تین س��الگرد درگذشت آیت الله 
هاش��می رفس��نجانی که روز سه شنبه این هفته برگزار می شود، 
گفت: پیش��نهاد می کنم که  هیات رییس��ه شورای اسلامی شهر 
تهران با توجه به برگزاری این مراسم در خصوص تشکیل جلسه 

شورای شهر تهران تصمیم  گیری لازم را انجام دهد.

زلزله سرپل ذهاب با 51 مصدوم
سخنگوی سازمان اورژانس کشور گفت: تعداد مصدومان زلزله 
جدید س��رپل ذهاب به 51 نفر رس��یده اس��ت.مجتبی خالدی در 
گفت و گو با ایس��نا در مورد آخرین وضعیت مصدومان زلزله س��ر 
پل ذهاب گفت: تا س��اعت 10:40 یکش��نبه مجموع مصدومان 
به 51 نفر رس��یده که 35 نفر آنها به صورت س��رپایی درمان و 
مرخص شدند.س��خنگوی س��ازمان اورژانس کشور اضافه کرد: 
13 نفر دیگر در سرپل ذهاب تحت نظر هستند و 3 نفر دیگر به 

کرمانشاه اعزام شده اند.

شناسایی 1500 نقطه حادثه خیز جاده ها
فرمانده پلیس راه کش��ور درباره شناس��ایی نقاط حادثه خیز در 
جاده های کشور و تعداد این نقاط در طرح زمستانه امسال گفت : 
در حال حاضر 3400 محل در جاده های کش��ور به عنوان نقاط 
حادثه خیز شناسایی شده است که از این تعداد 1500 محل دارای 

وضعیت بحرانی هستند.
 محمدحسین حمیدی در گفت وگو با ایسنا درباره چرایی بحرانی 
خواندن این 1500 محل در جاده های کش��ور گفت:  آمارهای ما 
نش��ان می دهد که طی س��ه س��ال گذشته 5300 نفر در این نقاط 
به دلیل تصادفات جان خود را از دست داده اند. فرمانده پلیس راه 
کشور با بیان اینکه در گذشته تعداد نقاط حادثه خیز در جاده های 
کش��ور بیش از 6000 نقطه بود، ادامه داد:  با اقدامات انجام ش��ده 
بس��یاری از این نقاط اصلاح ش��ده اس��ت، اما همچنان تعدادی از 
ای��ن نق��اط باقی مان��ده که باید برای آن اقدام��ات ویژه ای انجام 
ش��ود.حمیدی با بیان اینکه نقاط پرخطر در جاده ها آشکارس��ازی 
و هشدارهای لازم درمورد احتمال وقوع تصادف در این نقاط به 
رانندگان و مسافران داده شده است، به ایسنا گفت: برای اینکه 
تعداد نقاط حادثه خیز در جاده های کش��ور را به حداقل برس��انیم 
باید برنامه ریزی انجام ش��ود، طرح و نقش��ه را مشاوران مختلفی 
تهی��ه کرده ان��د ام��ا باید اعتبار خاص و وی��ژه ای هم برای آن در 

نظر گرفته شود.

 گازرسانی به صنایع استان ایلام
 از  اولویت های کاری این شرکت است 

تجارت-اسلتان ایلام: 
مدی��ر عام��ل ش��رکت 
گازاستان ایلام بر اولویت 
گازرس��انی ب��ه صنای��ع 
اس��تان تاکی��د نمود.به 
گ��زارش روابط عمومی 

ش��رکت گاز اس��تان ایلام : مهندس عباس ش��مس الهی مدیر 
عامل در جلس��ه کمیته گازرس��انی به صنایع به منظور بررس��ی 
روند گازرسانی به صنایع عمده و جزءگفت: گازرسانی  به صنایع 
دارای اهمیت بسیار زیادی است ، و این شرکت تا کنون به 354 
واحد صنعتی استان عملیات گازرسانی را انجام داده و این  تعداد 
صنایع از نعمت گاز طبیعی برخوردارند. وی خواس��تار تس��ریع و 
تقویت و توسعه شبکه گازرسانی به صنایع در مناطق جنوب و 
شمال استان شد و گفت: با توجه به دستورالعمل های ابلاغی 
از س��وی ش��ورای اقتصاد و تأکید مدیرعامل ش��رکت ملی گاز 
و مدیرگازرس��انی در همایش مدیران عامل گازهای اس��تانی، 
حداکثر اس��تفاده از ظرفیت بند "ق" بودجه و انتخاب س��رمایه 
گذاران به شکل فایناس بایستی تسریع بعمل آید.و نیز در جهت 
رونق بخشیدن در بخش اقتصادی استان، امیدوارم همکاران با 
همدلی و همراهی با تامین منابع موجود سعی در اجرای نمودن 
برنامه های مصوب از س��وی ش��رکت ملی گاز ایران بخصوص 

در بخش صنعتی تاپایان سال جاری نمایند .

افزایش 22 درصدی کشفیات
 دریابانی استان بوشهر در یک ماه اخیر

تجارت -استان بوشهر : فرمانده 
دریابانی استان بوشهر از افزایش 
22 درصدی کش��فیات دریابانی 
اس��تان بوش��هر در یک ماه اخیر 
خب��ر داد.به گزارش پایگاه اطلاع 
رسانی فرماندهی دریابانی استان 
بوشهر، سرهنگ پاسدار "ولی ا... 

رضایی نژاد" فرمانده دریابانی استان بوشهر از آمار یک ماه گذشته 
در این استان خبر داد و گفت: آنچه که براي دریابانی از اهمیت 
به سزایي برخوردار است، بستن ورودي کشور و مبارزه با قاچاق 
کلان و سازمان یافته مي باشد. پرونده هاي قاچاق در یک ماهه 
گذش��ته )آذرماه( نس��بت به مدت مشابه سال گذشته، نزدیک به 
22 درصد افزایش داشته است.وی در این رابطه تصریح کرد: در 
طی این مدت اخیر، پوشاک، لوازم آرایشی بهداشتی، دارو، موبایل، 
تبلت، فرآورده های شیلاتی، پتو، لوازم التحریر، اسباب بازی، لوازم 
یدکی خودرو، آلات عکاسی و سینمایی، لوازم جانبی رایانه، اقلام 
مخابراتی، ادوات و ابزارآلات صیادی و صدها قلم کالای قاچاق 
کشف و ضبط شده است.فرمانده دریابانی استان بوشهر با اشاره به 
دستگیري 16 متهم در این رابطه، گفت: توقیف 26 شناور متخلف 
و توقیف 11 خودرو، از دیگر اقدامات دریابانان استان بوشهر طي 
یکماهه گذشته بوده است.سرهنگ پاسدار رضایی نژاد در خاتمه با 
اشاره به ارزش 703 میلیارد و 901 میلیون ریالی کشفیات گذشته 
خاطر نشان کرد: دریابانان این استان شبانه روز و در سخت ترین 
شرایط جوي براي حفظ و حراست از مرزها تلاش مي کنند و با 
تمام توان از تجاوز به خاک کشورمان جلوگیري خواهند کرد و 
همچنین از همکاری بی وقفه مردم دلسوز و قدردان این استان 

با دریابانی تقدیر و تشکر ویژه می کنم.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

شهرداری تهران نهاد جایگزین دولت نیست600 هزار کارت ترافیک غیر قانونیمهمترین آلاینده تهران کارخانه سیمان است 
مدیرکل حفاظت محیط زیس��ت استان 
تهران با اش��اره به شناس��ایی 424 واحد 
صنعت��ی آلاین��ده در تهران طی س��ال 
جاری گفت:1470 واحد صنعتی در سه 
س��ال گذشته سوخت مصرفی خود را از 

مازوت به گاز طبیعی تغییر داده اند که اثر خوبی بر کاهش آلودگی 
هوا دارد. به گزارش ایسنا، کیومرث کلانتری در جمع خبرنگاران 
تاکید کرد: هیچ یک از واحدهای صنعتی در محدوده های تهران 
حق اس��تفاده از س��وخت س��نگین و آلاینده ندارند. دستگاه های 
مختلف نیز باید به فوریت و با اولویت این وظایف را در دس��تور 
کار خود قرار دهند. وی با اشاره به اینکه مهمترین واحد آلاینده 
تهران کارخانه سیمان است، گفت: این واحد صنعتی اگر نتواند 

نسبت به کاهش آلودگی اقدام کند با آن برخورد خواهد شد.

رئیس ش��ورای اس��لامی شهر تهران 
گفت: در ابتدای طرح ترافیک تنها 20 
ه��زار خودرو به محدوده طرح وارد می 
ش��د و 4000 خودرو به صورت روزانه 
مجوز ورود به طرح ترافیک را خریداری 

می کردند. در حال حاضر بیش از 100 هزار خودرو مجوز ورود به 
محدوده طرح ترافیک دارند. به گزارش ایسنا، محسن هاشمی 
افزود: در گذشته 20 هزار خودرو برای ورود به طرح می آمدند 
که به 120 هزار خودرو افزایش یافته اس��ت. وی در خصوص 
ممنوعیت طرح های ش��ناور نیز گفت: صدور مجوزهای ش��ناور 
اقدام مناسبی بود اما متاسفانه به صورت مناسب از آن استفاده 
نمی شد به شکلی که 500 تا 600 کارت به صورت غیرقانونی 

در اختیار برخی افراد قرار داشت.

قای��م مق��ام ش��هردار با بی��ان اینکه 
شهرداری تهران نهاد جایگزین دولت 
نیست گفت: شهرداری تهران در حوزه 
آسیب های اجتماعی مقصر نیست بلکه 
باید به اندازه مس��ئولیت خود پاسخگو 

باشد. مسئول آلودگی هوای پایتخت، شهرداری تهران نیست 
زیرا حل این معضل نیازمند تصمیمات در س��طح ملی و کلان 
اس��ت که ش��هرداری تهران نیز مسئولیت دارد.به گزارش ایسنا 
س��یدرضا صالحی امیری با بیان اینکه ش��هرداری وظایف ذاتی 
تعری��ف ش��ده در قالب ماموریت ه��ای 14گانه دارد گفت: این 
ماموریت ها در راستای توسعه دانش و هویت، فرهنگ عمومی، 
مش��ارکت مردمی، خانواده، س��بک زندگی، توانمندس��ازی، 

سلامت، آموزش شهروندی و ... طراحی شده است.

اخللبار شلهرستان

معاون مهندسی و توسعه آبفا کشور اعام کرد؛

اجرای طرح های توسعه شبکه فاضاب مستلزم همکاری بخش خصوصی و مشارکت مردمی 

کلنگ زنی 2 طرح آب و فاضاب در خرمشهر با حضور استاندار خوزستان

آغاز اجرای عملیات نصب انشعاب های فاضاب در شهرستان شهریار 

شهرداری اراک از دستگاه های اجرایی 145 میلیارد ریال مطالبه دارد

بهره برداري از سالن ورزشي "بان برز" ایام در دهه مبارک فجر 

تجلارت- اسلتان خوزسلتان: کلنگ 
اج��رای ش��بکه آب منطقه محرزی و 
احداث 2 ایس��تگاه پمپاژ فاضلاب در 
شهرستان خرمش��هر توسط استاندار 
خوزس��تان به زمین زده شد.اس��تاندار 
خوزس��تان با اش��اره به پیشرفت قابل 
توجه پروژه تصفیه خانه آب خرمشهر در 
طول چند ماه اخیر گفت: پروژه تصفیه 
خانه آب ش��رب خرمش��هر با پیگیری 

های صورت گرفته از ابتدای امسال این پروژه مجددا فعال 
ش��ده اس��ت و در طول 7 ماه گذش��ته روند اجرایی آن تسریع 
ش��ده است. غلامرضا ش��ریعتی افزود: امیدواریم این پروژه 
تا خرداد ماه س��ال آینده به بهره  برداری برس��د که با بهره 
برداری از آن از نوس��انات آبی که در خرمش��هر وجود دارد و 
منجر به بروز مشکلات و بعضا نارضایتی  میشود جلوگیری 
خواه��د ش��د. وی در خصوص پ��روژه تصفیه خانه فاضلاب 
خرمشهر تصریح کرد:این پروژه در قالب قرارداد فاینانس 5 
تصفیه خانه فاضلاب برای 5 ش��هر اس��تان شامل شهرهای 
آبادان، خرمشهر، شادگان، ماهشهر و بندر امام در حال اجرا 
است استاندار خوزستان ادامه داد: تجهیزات این پروژه که در 

برگیرنده 33 درصد آن اس��ت سفارش 
داده شده است و به تدریج در حال وارد 
ش��دن اس��ت و انتظار داریم به سرعت 
کار پیش برود و بتوانیم تا اوایل س��ال 
98 تصفیه خانه فاضلاب خرمش��هر و 
چهار تصفیه خانه فاضلاب برای چهار 
شهر دیگر افتتاح شود شریعتی با اشاره 
به اینکه دو ایستگاه پمپاژ فاضلاب در 
شمال و جنوب خرمشهر به طور کامل 
در حال احداث است گفت: این پروژه دو ساله است با این حال 
انتظار داریم ظرف 18 ماه این کار تکمیل شود و با بهره برداری 
از تصفیه خانه فاضلاب همزمان شود و بتوانیم فاضلاب را 
با قدرت مناسب پمپاژ کنیم .استاندار خوزستان در خصوص 
هزینه اجرای پروژه های تصفیه خانه آب و فاضلاب خرمشهر 
تصریح کرد: احداث تصفیه خانه آب شرب حدود 40 میلیارد 
تومان و تصفیه خانه فاضلاب حدود 50 میلیارد تومان هزینه 
دارد و پروژه هایی که بناست برای آب و فاضلاب شهرستان 
خرمشهر انجام دهیم در مجموع 130 میلیارد تومان است که 
امیدواریم منجر به رفاه و بهتر شدن شرایط زندگی و ارتقای 

وضعیت آب و فاضلاب این شهرستان شود . 

تجارت-شهریار- علی کیوانی:نصب 
انشعاب های فاضلاب در شهرکهای 
بانک ملت، فاز2 مخابرات و پارسیان 
ش��هریار آغاز ش��د.مدیر امور آبفای 
شهرستان ش��هریاربا اعلام این خبر 
در خص��وص اج��را و نصب انش��عاب 
فاض��لاب گفت: عملی��ات حفاری و 
لوله گذاری همچنین نصب انش��عاب 
فاض��لاب در ش��هرکهای مذکور به 

س��رعت در ح��ال اجرا اس��ت.او افزود: ب��ا توجه به اجرای 
شبکه و لوله گذاری فاضلاب در سنوات گذشته و استقبال 
خوب شهروندان شهرکهای مذکور در خرید انشعاب، نصب  

بیش از 1000 رشته انشعاب  فاضلاب  
صرف��ا ب��رای خریداران قبلی در حال 
انجام اس��ت .ناص��ر محرمی با بیان 
ای��ن ک��ه در این مرحله نقطه تحویل 
فاض��لاب محل نصب س��یفون دفع 
فاضلاب  اس��ت اظهار داشت: هزینه 
کلی��ه عملی��ات اجرای��ی فاضلاب و 
نصب سیفون تا مقابل ملک در مبلغ 
حقوق برقراری انش��عاب فاضلاب به 
هنگام خرید لحاظ شده و اجرای آن صرفاً بعهده پیمانکار 
می باشد، لذا از پرداخت هرگونه وجه نقد به عوامل اجرایی 

طرح فاضلاب اکیدا خودداری کنند.

تجارت-اسلتان مرکزی:شهردار اراک گفت: 
ای��ن نه��اد 145 میلیارد ریال از دس��تگاه های 
اجرایی استان مرکزی مطالبه قانونی دارد.داود 
تاجران در نشست صحن علنی شواری اسلامی 
کلانش��هر اراک افزود: یک تیم کارشناس��ی با 
رویکرد وصول مطالبات شهرداری اراک از روز 
جاری فعال شده است.وی بیان کرد: برخی از 
معوقات شهرداری اراک مربوط به گذشته های 
دور است که با رایزنی با ریاست دیوان عدالت 

اداری پیگیری وصول آن در دستور کار قرار می گیرد. شهردار اراک 
ادامه داد: در 2 ماه گذش��ته 165 میلیارد ریال به طرح های میدان 
شریعتی و میدان ورزش، طرح عمرانی علم الهدی، رفع معارضات 
و ساخت عرشه تقاطع های غیرهم سطح شهر اراک پرداخت شده 
اس��ت.تاجران عنوان کرد: س��رعت کار در طرح پل میدان ورزش و 
میدان شریعتی سرعت گرفته، اما هنوز قابل قبول نیست و در طرح 
پل صیدی نیز سرعت کار مطلوب است و یک لاین خط تولید شرکت 
آذرآب به س��اخت عرش��ه اختصاص داده ش��ده و هشت قطعه از 27 
قطعه عرشه نیز آماده است.وی، در خصوص بارش برف بامداد امروز 
)شنبه( نیز گفت: تمام نیروها از ساعت 2 بامداد برای برف روبی در 
نقاط مختلف شهر حضور داشتند و اقدام های لازم را انجام دادند.

تاجران گفت: در راستای ساخت و خرید دستگاه 
زباله  س��وز صنعتی و بیمارستانی نیز با شرکت 
ماشین  سازی اراک مذاکراتی صورت گرفته و 
توافقات اولیه انجام شده است.وی عنوان کرد: 
تمام ادوات و کوره های این دس��تگاه در اراک 
تولید و از فناوری یکی از کش��ورهای اروپایی 
اس��تفاده می ش��ود و امید اس��ت با برند سازی 
توسط ماشین سازی اراک، کار تولید زباله  سوز 
توسط این شرکت برای تمام شهرهای کشور 
عملیاتی شود.ش��هردار اراک افزود: درآمد ش��هرداری اراک در 2 ماه 
گذشته 68 درصد افزایش داشته است و تا 2 هفته آینده برنامه جدیدی 
برای افزایش درآمد شهرداری تقدیم شورای شهر می شود.رئیس 
ش��ورای اس��لامی کلانش��هر اراک نیز در این نشست گفت: برخی 
مش��کلات اقتصادی در کش��ور و ش��هر اراک وجود دارد که بسیاری 
از آنها به دلیل سوء مدیریت های گذشته است.کاوه فلک افلاکی 
افزود:همه باید با وحدت و انس��جام در حل مش��کلات تلاش کنند 
و در ماه های اخیر تعدادی از پرونده های حقوقی ش��هرداری اراک 
مختومه ش��د.وی ادامه داد: در نشس��ت بررس��ی مشکلات ساکنان 
طرح موس��وم به 55 متری، 6 نفر از اعضای ش��ورای اس��لامی شهر 

اراک بر اجرای آن رای مثبت دادند.

تجارت-استان ایام:مدیرکل راه و شهرسازي 
استان ایلام گفت: سالن ورزشي محله بان برز 
ایلام که با هدف توانمند سازي سکونتگاه هاي 
غیر رسمي با اعتبارات وزارت راه و شهرسازي 
احداث شده است دهه مبارک فجر سال جاري 
ب��ه بهره برداري می رس��د.به گ��زارش روابط 
عموم��ی اداره کل راه و شهرس��ازی اس��تان 
ایلام، س��یدکمال الدین می��ر جعفریان اظهار 
داش��ت: سالن ورزش��ی در محله بان برز ایلام 

در دهه مبارک فجر امس��ال افتتاح می ش��ود.وی گفت: وزارت راه 
وشهرس��ازی از طریق ش��رکت مادر تخصصی عمران و بهس��ازی 
ش��هری ایران اقدامات خوب و موثری در خصوص توانمند س��ازی 

محله های هدف و سکونتگاه های غیر رسمی 
در اس��تان ایلام به انجام رس��انیده یا در دست 
اجرا دارد از قبیل س��اخت درمانگاه، کتابخانه، 
پارک محله، آس��فالت معابر و ... که س��اخت 
سالن ورزشی چند منظوره محله بان برز شهر 
ای��لام نی��ز از این اقدامات اس��ت.مدیرکل راه 
و شهرس��ازی اس��تان ایلام خاطر نشان کرد: 
زیر بنای این س��الن ورزش��ی حدود 900 متر 
اس��ت که برای احداث آن بالغ بر یک میلیارد 
تومان اعتبار از محل اعتبارات وزارت راه و شهرس��ازی )ش��رکت 
 م��ادر تخصص��ی عمران وبهس��ازی ش��هری ایران ( هزینه ش��ده

 است.

تجارت-استان اصفهان:در نشستی مهندس قانع 
معاون مهندس��ی و توس��عه شرکت مهندسی آبفا 
کشور ، مهندس امینی مدیرعامل شرکت آبفا استان 
اصفهان و حاجی دلیگانی نماینده ش��اهین شهر و 
برخوار در مجلس ش��ورای اس��لامی که با اعضای 
ش��ورای شهر و شهرداران شهرهای شاهین شهر 
و میم��ه و برخ��وار پیرامون اجرای طرح های آب و 
فاضلاب در این مناطق داشتند گفت: برای توسعه 
شبکه فاضلاب در شهرهای شهرستانهای شاهین 
شهر و برخوار باید مسئولان شهر ، مردم و نیز بخش 
خصوصی نهایت همکاری را با ش��رکت مهندسی 
آبفا کشور داشته باشند تا بتوان طرح های توسعه 
ای فاضلاب را در این مناطق اجرایی نمود.مهندس 
قانع افزود: درحال حاضر برای تکمیل طرح های 
آبرس��انی به 24 هزار میلیارد تومان و برای پروژه 

های فاضلاب به 26 هزار میلیارد تومان در کشور 
نیاز است. این درحالیست که در بودجه 97 فقط 2 
هزار و 500 میلیارد تومان برای توسعه طرح های 
آب و فاضلاب در کشور تصویب گردید.وی افزود: 
طرح توس��عه ش��بکه فاضلاب در شهرهای میمه، 
وزوان، دولت آباد، حبیب آباد، گز، شاپور آباد، سین 
دارای ردیف بودجه هم نیستند پس برای اینکه مردم 
این ش��هرها بتوانند هرچه زودتر از خدمات ش��بکه 
فاضلاب برخوردار شوند باید از طریق ماده واحده 
تبصره3 نهایت همکاری را با ش��رکت آبفا داش��ته 
باشند.مهندس قانع گفت: شرکت آب و فاضلاب 
اس��تان اصفهان در پروژه توس��عه شبکه فاضلاب 
در ش��هرهای منطقه لنجان و مبارکه با اس��تفاده 
از مدل مالی بیع متقابل بس��یار موفق عمل کرده 
است به طوریکه آبفا استان اصفهان در این زمینه 

الگوی دیگر شرکتها در کشور محسوب می شود.
وی گفت: ش��هرداران و اعضای شورای شهرهای 
شهرستانهای شاهین شهر و میمه و برخوار باید برای 
اینکه هرچه زودتر طرح توسعه شبکه فاضلاب در 
این مناطق اجرا شود تلاش خود را در جهت جذب 
سرمایه گذاری بخش خصوصی و مشارکت مردم 
از طری��ق م��اده واحده تبصره3 در دس��تور کار قرار 
دهند .در ادامه این نشس��ت مهندس هاشم امینی 

مدیرعامل شرکت آبفا استان اصفهان اعلام کرد: 
سالهاس��ت مردم شهرهای منطقه شاهین شهر و 
میمه و وزوان خواهان طرح توسعه فاضلاب در این 
مناطق هستند و تاکنون مطالعات توجیهی و پدافند 
غیرعامل این پروژه ها تکمیل شده است اما آنچه 
مسلم است این که باید مسئولان امر به ویژه اعضای 
ش��وراهای شهر و شهرداران نهایت همکاری را با 
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان برای اجرای 
این پروژه ها در دستور کار قرار دهند .وی به اهمیت 
پساب در منطقه شاهین شهر و میمه و برخوار اشاره 
کرد و تصریح نمود: باتوجه به اینکه منطقه شاهین 
شهر و میمه و برخوار دارای آب و هوای خشک می 
باش��د پس��اب در این منطقه بسیار با ارزش است و 
برای توسعه فضای سبز راهی جز استفاده از پساب 
وجود ندارد. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 

اصفهان گفت: مردم ابایی از مش��ارکت به منظور 
اجرای طرح توسعه ای ندارند چرا که می دانند این 
نوع همکاری در نهایت منجر به خدمات رسانی بهتر 
و بیشتر به آنهاست. در ادامه این جلسه حسینعلی 
حاجی دلیگانی نماینده مردم شاهین شهر ، میمه و 
برخوار و عضو کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات 
مجلس شورای اسلامی از اعضای شوراهای شهر 
خواس��ت که تلاش خود را جهت مش��ارکت هرچه 
بیشتر مردم از طریق تبصره3 ماده واحده نمایند و 
اگر نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی موفق 
به تخصیص به منابع دولتی به این پروژه ها شدند از 
سهم مشارکت مردم در این بخش کاسته می شود 
و نیز بر اهمیت س��رمایه گذاری بخش خصوصی 
نیز اشاره کرد و افزود: برخورداری از خدمات شبکه 

فاضلاب حق مسلم مردم است .

معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش گفت: هر گونه 
تصمیم شتاب زده در زمینه طرح تعطیلی یکماهه مدارس در 
زمستان را کارگشا نمی دانیم.رضوان حکیم زاده در گفت وگو 
ب��ا ایس��نا، درب��اره تمهیدات آموزش و پ��رورش برای جبران 
تعطیلات چند روزه مدارس ابتدایی در پی آلودگی هوا اظهار 
کرد: به طور کلی در دستورالعمل هایی که داشتیم و جلساتی 

که برگزار کرده ایم معلم کلاس را محور کار می دانیم.
وی افزود: معلمان ممکن اس��ت برای دانش آموزان مختلف 
تکالیف یادگیری متفاوتی را لحاظ کنند که تمرکز بیشتری در 
منزل روی آنها بگذارند. ما با توجه به تفاوت شرایط مدارس 
و دانش آموزان با یکدیگر، به این اصل احترام می گذاریم که 

معلمان خودشان را مسئول یاددهی � یادگیری دانش آموزان 
بدانن��د. بنابرای��ن به جزئیات ورود نمی کنیم اما ممکن اس��ت 
توصیه های کلی داش��ته باش��یم تا در برخی دروس تکالیف 

یادگیری برای بچه ها داشته باشند.
معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش درباره طرح 
تعطیلی یکماهه مدارس در زمستان که اخیرا از سوی سازمان 
محیط زیس��ت و به منظور کاهش آلودگی هوا مطرح ش��د 
نیز اظهار کرد: هرگونه مصوبه ای برای تغییر ش��رایط تقویم 

آموزش��ی حتما باید همه جوانب را در بگیرد. با تنوع ش��رایط 
اقلیمی در کش��ور مواجهیم به گونه ای که در برخی اس��تان ها 
درجه حرارت در تابس��تان بس��یار بالاس��ت و در برخی دیگر 

سرمای شدید در زمستان حاکم است.
مع��اون آموزش ابتدای��ی وزارت آموزش و پرورش ادامه داد: 
اینک��ه ب��دون درنظر گرفتن ش��رایط اقلیم��ی و آب و هوایی 
بخواهیم تصمیمی بگیریم و مس��ئله ای را برای کوتاه مدت 
حل کنیم ممکن است در دراز مدت آسیب زا باشد، علاوه بر 

این باید به پیوستگی زمان یادگیری نیز توجه شود.
حکیم زاده با اش��اره به اینکه باید بررس��ی کرد آیا بدون تغییر 
برنامه درس ملی که تدوین ش��ده می توان مدارس را یکماه 
تعطیل کرد؟ گفت: درست است که شرایط سخت است، اما 
هیچ تصمیم شتاب زده ای ما را در این زمینه کمک نمی کند.  
تقویم آموزش��ی با توجه به س��ند بالادس��تی و در نظر گرفتن 
ش��رایط خاص و اقلیم متنوع نیازمند بررس��ی همه جانبه از 
ابعاد زیست محیطی، تربیتی، اقتصادی و آب و هوایی است 
و نمی توان بدون در نظر گرفتن پیوست تربیتی، اقتصادی و 
...  تصمیم گیری کرد. ما ش��تاب زدگی را در تصویب چنین 

برنامه هایی کارگشا نمی دانیم.

معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش مطرح کرد؛

تصمیمات شتاب زده برای »تعطیلات زمستانی« 

ش��هردار ته��ران از نماین��دگان مجلس 
خواست در فصل بودجه ریزی به نوسازی 
بافت فرسوده در پایتخت توجه جدی داشته 
باش��ند و گفت: در مدل جدید س��عی داریم 
ک��ه با حمایت رئیس جمهور از زمین های 
شهرداری یا ارگان های دولتی استفاده کرده 
تا بدون تخلیه مردم نسبت به ساخت و ساز 
در آن زمین ه��ا اق��دام کرده و بعد از اتمام، 
ساکنان بافت های فرسوده را به آن منتقل 
کنیم. به گزارش ایسنا، محمدعلی نجفی 
در مراس��م کلنگ زنی تجمیع 50 پلاک 
در بافت فرسوده با بیان اینکه از سال های 
قبل مقدمات فراهم شدن این کلنگ زنی 
فراهم شده بود، گفت: در بافت فرسوده باید 

تلاش مان را برای نوسازی بیشتر کنیم چرا 
که در حادثه اخیر زلزله ملارد که در تهران 
هم احساس شد توجهات به سمت پایداری 
ش��هر تهران و استقامت پایتخت افزایش 
یافت و باید حداکثر استفاده را برای نوسازی 
بافت فرسوده که ضربه پذیری بیشتری در 

زمان زلزله دارد داشته باشیم.
ش��هردار تهران با بیان اینکه حدود 3200 
هکتار بافت فرسوده در تهران وجود دارد، 
گف��ت: مگر ب��ا این برنامه ه��ای کوچک 
مقیاس چقدر می توان نوسازی انجام داد؟ 
در تهران که در کشور سرآمد نوسازی است 
تنها 40 درصد از بافت فرس��وده، نوس��ازی 
ش��ده و این در حالیس��ت که به دلیل ندیده 

ش��دن خدمات عمومی و ش��هری در این 
بافت ها،  مردم راضی نیستند.

وی با بیان اینکه پنج درصد مساحت بافت 
تهران فرسوده است در حالیکه 15 درصد 
جمعیت در این بافت زندگی می کنند، گفت: 
تراکم جمعیت در بافت فرس��وده سه برابر 
است و اگر زلزله تخریب کننده ای رخ دهد 
تلفات جانی در این مناطق بیش��تر خواهد 
بود. وی گفت: در حال حاضر توپ نوسازی 
بافت فرسوده در زمین مجلس است و باید 
نماین��دگان نش��ان دهند ک��ه عزم جدی 
دارن��د. وی با بیان اینکه در کنار مدل های 
قبل��ی نوس��ازی، مدل جدی��دی طراحی 
کردی��م گفت: در مدل جدید س��عی داریم 
ک��ه با حمایت رئیس جمهور از زمین های 
شهرداری یا ارگان های دولتی استفاده کرده 
و آنها را در اختیار سرمایه گذاران قرار دهیم 
تا بدون تخلیه مردم نسبت به ساخت و ساز 
در آن زمین ها اقدام کنند و بعد از اتمام، مردم 
را به آن زمین ها منتقل می کنیم،  گفت: این 
مدل مورد علاقه ما و رئیس جمهور است که 
دولت قول همکاری داده است. همچنین 
مسئله بانک ها نیز مهم است چرا که باید به 
سرمایه گذاران و متقاضیان خرید وام دهند 
که امیدواریم در بودجه عمومی دولت به این 

مهم توجه ویژه ای شود.

سخنگوی ش��ورای شهرتهران گغت: بر 
اس��اس طرحی که ب��ه تصویب اعضای 
ش��ورای شهر تهران رس��ید، شهرداری 
مکلف ش��د مکان های��ی را در مدت یک 
ماه جهت تجمعات و اعلام انتقادات مردم 
شهر تهران به شورا معرفی کند.به گزارش 
ایسنا علی اعطا در جمع خبرنگاران گفت: 
یکی از طرح هایی که وقت زیادی از شورا 
را به خود اختصاص داد، الزام ش��هرداری 
تهران برای تعیین مکان مناس��بی جهت 
بیان انتقادات مردم به شیوه قانونی است. 
ای��ن ط��رح با امض��ای 17 نفر از اعضای 
ش��ورای شهر تهران تقدیم هیات رییسه 
شده بود و ارایه آن بنابر بر اصل 27 قانون 
اساسی که بر اجتماعات که مخل آرامش 
نباشد و بدون اسلحه اجازه برگزاری دارند، 
مطرح ش��ده اس��ت. در این راستا و برای 
تحقق حقوق ش��هروندی در شهر تهران  
نهایتا با رای اعضای ش��ورای اس��لامی 
تهران، شهرداری ملزم شد که داخل یک 
مکان و یا مکان هایی را برای این مبحث 
به ش��ورا پیش��نهاد کند. در همین رابطه 
یک عضو ش��ورای ش��هر تهران در نطق 
پیش از دستور شورا با اشاره به اعتراضات 
اخیر گفت:  بدیهی است با خاطره تلخی 
که مردم، والدین و بس��تگان این عزیزان 

از کهریزک و سرنوش��ت روح الامین ها 
دارند، بسیار نگرانند. نگرانند که مبادا یک 
قاضی دیگر، یک نیروی خودسر دیگر و 
یا یک هم س��لولی اراذل و اوباش اش��تباه 
کن��د و خ��دای ناکرده اتفاق��ی غیر قابل 
بازگش��ت حادث ش��ود. به گزارش ایلنا، 
ناهی��د خداکرمی افزود: بغض فروخورده 
نسلی که بعد از انقلاب بدنیا آمده و رشد 
ک��رده، حقوق خود را جس��تجو می کند، 
پرسشگریس��ت که نه تنها پاسخی برای 
س��والات و خواسته هایش دریافت نمی 
کند، بلکه ش��اهد آنس��ت که سازمان ها و 
نهادهایی بر س��ر س��فره او و نس��ل آینده 
کش��ور نشس��ته اند و با ترویج چاپلوسی و 

تداوم شیوه مدیریتی آزمون و خطا منابع 
کش��ور را می بلعند و به یأس و نا امیدی 
دامن می زنند.وی تاکید کرد: در شرایطی 
که طبق اصل 19،20،27 قانون اساس��ی 
م��ردم از حقوق براب��ر برخوردارند و حق 
دارند تا اعتراضات خود را بصورت فردی 
ی��ا راهپیمایی مس��المت آمیز بیان دارند،  
ی��ک گ��روه هر زمان که اراده کنند از این 
ح��ق اس��تفاده می کنن��د و به خیابان می 
آین��د در حالی که س��ایر گ��روه ها از این 
حق محرومند و نه تنها دیده نشدند، بلکه 
صدایشان نیز شنیده نمی شود و همواره با 
وجود اعتراضات مسالمت آمیز، در معرض 

بازداشت و زندانی شدن قرار دارند.

استفاده از زمین های شهرداری و دولتی در دستور کار قرار می گیرد؛

تجمیع 50 پلاک در بافت فرسوده
توسط شورای شهر تهران صورت گرفت؛

تصویب تعیین مکان برای اعتراضات مردمی


